

Kıdem Tazminatı Tavanı	
Geçerli Dönem	Tutarı (TL)
01.01.2017 - 30.06.2017	4.426,16 TL
01.07.2016 - 31.12.2016	4.297,21 TL
01.01.2016 - 30.06.2016	4.092,53 TL
01.09.2015 - 31.12.2015	3.828,37 TL
01.07.2015 - 31.08.2015	3.709,98 TL
01.01.2015 - 30.06.2015	3.541,37 TL
01.01.2014 - 31.12.2014	3.438,22 TL
01.07.2013 - 31.12.2013	3.254,44 TL
01.01.2013 - 30.06.2013	3.129,25 TL
01.07.2012 - 31.12.2012	3.033,98 TL
01.01.2012 - 30.06.2012	2.917,27 TL
01.07.2011 - 31.12.2011	2.731,85 TL
01.01.2011 - 30.06.2011	2.623,23 TL
01.07.2010 - 31.12.2010	2.517,01 TL
01.01.2010 - 30.06.2010	2.427,03 TL
01.07.2009 - 31.12.2009	2.365,16 TL
01.01.2009 - 30.06.2009	2.260,05 TL
01.07.2008 - 31.12.2008	2.173,19 YTL
01.01.2008 - 30.06.2008	2.087,92 YTL
01.07.2007 - 31.12.2007	2.030,19 YTL
01.01.2007 - 30.06.2007	1.960,69 YTL
01.07.2006 - 31.12.2006	1.857,44 YTL
01.01.2006 - 31.12.2006	1.770,63 YTL
01.07.2005 - 31.12.2005	1.727,15 YTL
01.01.2005 - 30.06.2005	1.648,90 YTL
01.07.2004 - 31.12.2004	1.574.740.000,00 TL
01.01.2004 - 30.06.2004	1.485.430.000,00 TL
01.07.2003 - 31.12.2003	1.389.950.000,00 TL
01.01.2003 - 30.06.2003	1.323.950.000,00 TL
01.10.2002 - 31.12.2002	1.260.150.000,00 TL
01.07.2002 - 30.09.2002	1.160.150.000,00 TL
15.05.2002 - 30.06.2002	1.103.540.000,00 TL
01.01.2002 - 14.05.2002	1.076.400.000,00 TL
15.12.2001 - 31.12.2001	978.020.000,00 TL
15.11.2001 - 14.12.2001	938.330.000,00 TL
15.10.2001 - 14.11.2001	884.830.000,00 TL

*Kıdem tazminatından söz edebilmek için İşçinin 4857 sayılı iş kanununa uygun bir sözleşme kapsamında çalışmış olması gereklidir

*Kıdem tazminatına hak kazanabilmek için bir yıllık çalışma süresinin dolmuş olması gereklidir

*İş akdinin kıdem tazminatı almayı hak edecek şekilde sonlandırılmış olması gereklidir.

*Kıdem tazminatı damga vergisine tabidir

*Kıdem tazminatı son brüt ücret üzerinden hesaplanır.